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Kviečiame susipažinti su  

Kėdainių bendruomenės socialiniu centru 
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 Kas yra Kėdainių bendruomenės 

socialinis centras? 

 

 

Kėdainių bendruomenės  

socialinis centras yra  

Kėdainių rajono savivaldybės įstaiga. 

 

Šioje įstaigoje teikiamos paslaugos 

visiems Kėdainių miesto ir rajono 

gyventojams. 

 

Toliau Kėdainių bendruomenės socialinį 

centrą vadinsime Centru. 

 

 

 

Centro direktorė yra 

Rūta Kaupienė. 

 

 

 

Centre dirba darbuotojai,  

kurie padeda: 

 

• žmonėms, kurie turi negalią, 

• senjorams, 

• benamiams, 

• socialinės rizikos asmenimis. 
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 Kokias paslaugas galima gauti Centre? 

 

 Centro darbuotojai gali: 

• atvažiuoti pas Jus į namus  

ir padėti tvarkytis namuose. 

 

 

 

 

 

 • duoti Jums  

techninės pagalbos priemones, 

kurių Jums reikia. 

Techninės pagalbos priemonės yra 

daiktai, kurie padeda gyventi lengviau 

ir saugiau. 

Pavyzdžiui, vaikštynė padeda tada,  

kai sunku vaikščioti be atramos. 

 

 

 

 

• kirpti Jūsų plaukus. 
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• Suteikti kineziterapijos paslaugas. 

Kineziterapiją daro kineziterapeutas. 

 

Kineziterapeutas padeda tada, kai: 

o Skauda kūną, 

pavyzdžiui, skauda nugarą. 

o Sunku judėti, 

pavyzdžiui, sunku atsistoti 

nuo kėdės. 

 

Kineziterapeutas gali: 

o parodyti, kaip reikia judėti, 

o parodyti, kaip reikia judėti 

kasdien, kad pasveiktumėte, 

o daryti masažą. 

 

 

 

 

 

• Nuvežti Jus pas gydytoją. 
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Centro darbuotojai gali Jums padėti: 

 

 

• gauti asmens dokumentus, 

 

 

 

 

 

 

 

• gauti laikino apgyvendinimo 

paslaugą nakvynės namuose, 

 

 

 

 

• užsiregistruoti  

Užimtumo tarnyboje. 

           Užimtumo tarnyba yra įstaiga,  

           kurioje darbuotojai padeda  

           susirasti darbą ar ko nors išmokti. 

 

Anksčiau Užimtumo tarnyba 

vadinosi Darbo birža. 
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 Kur yra Kėdainių bendruomenės 

socialinis centras? 

 

 

Kėdainių bendruomenės centras yra 

Kėdainiuose. 

 

Centro adresas yra  

Povilo Lukšio gatvė 16, Kėdainiai. 

 

 

 

 Kada dirba Centras? 

 

 Centras dirba: 

• pirmadienį nuo 8 valandos  

   iki 16 valandos 45 minučių 

• antradienį nuo 8 valandos  

   iki 16 valandos 45 minučių 

• trečiadienį nuo 8 valandos  

    iki 16 valandos 45 minučių 

• ketvirtadienį nuo 8 valandos  

   iki 16 valandos 45 minučių 

 

 

 Penktadienį centras dirba  

nuo 8 valandos iki  

15 valandos 30 minučių. 
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Dieną prieš šventę Centras dirba  

1 valanda trumpiau. 

Pavyzdžiui, prieš kovo 11 dieną. 

Centras kovo 10 dieną, antradienį,  

dirba iki 15 valandos 45 minučių, 

nes kovo 11 diena yra šventė. 

 

 Centro interneto puslapis 

 

 Jei norite sužinoti daugiau apie Centrą, 

informacijos galite ieškoti Centro 

interneto puslapyje. 

 

 

 

Jei norite atidaryti Centro interneto 

puslapį, spauskite šią mėlyną nuorodą. 

  

 

Centro interneto puslapyje 

 yra parašyta: 

• kokias paslaugas galima gauti, 

• kiek reikia mokėti pinigų už 

paslaugas. 

 

 

https://kbsc.lt/
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Informaciją Centro puslapyje galima 

skaityti keliomis kalbomis: 

• lietuvių kalba, 

• ukrainiečių kalba, 

• rusų kalba, 

• anglų kalba. 

 

 
 

Jei norite pakeisti interneto  

puslapio kalbą: 

1. Puslapio dešinėje, apačioje 

paspauskite ant vėliavos. 

 

Kai paspausite ant vėliavos, 

atsiras sąrašas su kalbomis. 

 

2. Paspauskite ant kalbos,  

kuria norite skaityti informaciją. 
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Centro interneto puslapyje  

svarbiausia informacija yra: 

 

 

• Parašyta lengvai suprantama kalba. 

 

Jei norite skaityti informaciją lengvai 

suprantama kalba, paspauskite ant 

lengvai suprantamos kalbos ženklo. 

 

 

 

• Parodyta gestų kalba. 

Gestų kalba yra rankų ženklų kalba. 

Gestų kalba reikalinga žmonėms,  

kurie blogai girdi arba visai negirdi. 

  

Jeigu norite pamatyti informaciją gestų  

kalba, spauskite ant gestų kalbos ženklo. 

 

Gestų kalbos ženklas yra dvi rankos. 

  

 

Gestų kalbos ženklas ir  

lengvai suprantamos kalbos ženklas 

yra interneto puslapio viršuje, dešinėje. 
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Centro interneto puslapis 

atrodo taip, 

kaip yra nuotraukoje kairėje. 

 

 

 

Centro interneto puslapyje galima: 

• padidinti tekstą, 

• pamažinti tekstą, 

• pabraukti nuorodas,  

• keisti skaitymo šriftą. 

Šriftas yra tai, kaip atrodo raidės. 

• padaryti aplinką juodai baltą, 

 

• padaryti, kad ekrane tekstas būtų 

šviesus, o fonas tamsus.   

Tada vaizdas atrodys taip, 

kaip yra nuotraukoje kairėje. 
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 Jei norite pakeisti  

interneto puslapio vaizdą, reikia: 

1. interneto puslapio viršuje, 

kairėje spausti ženklą  

su vežimėliu. 

 

 

  

2. Kai paspausite ženklą su vežimėliu, 

atsiras sąrašas, 

 kaip galite pakeisti puslapį. 

Pavyzdžiui, padidinti tekstą. 

 

      Pasirinkite, ką norite pakeisti, 

      ir paspauskite. 

      Pavyzdžiui, jei norite padidinti      

      tekstą, spauskite  

     „Padidintas tekstas“. 

 

 

 

Jei norite, kad interneto puslapio 

vaizdas būtų toks, 

koks buvo iš pradžių, 

spauskite „Reset“. 
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Tekstą lengvai suprantama kalba parengė  

Roberta Staniulė.  

Tekstą lengvai suprantama kalba redagavo 

Austėja Stratkauskaitė, Laura Mikelevičūtė. 

Tekstą vertino  

Dovydas Abromaitis, Dovydas Baltramiejus Dirsė. 

Teksto vertinimą koordinavo Monika Bieliūnė. 

 

 

Iliustracijų šaltiniai:  

• https://www.freepik.com/  

• Microsoft Word piktogramų bazė.  

• kai kurias nuotraukas sukūrė  

Austėja Stratkauskaitė su dirbtinio 

intelekto įrankiu https://chatgpt.com/ 

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.  

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,  

kuriems yra sunku suprasti  

ir perskaityti įprastus tekstus.  

Lengvai suprantama kalba padeda  

žmonėms sužinoti naujos informacijos.  

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse. 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis.               

Daugiau informacijos rasite čia:  

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/ 

https://chatgpt.com/
https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/

